
     OVERLADE FRISKOLE & BØRNEHUS  
       TRIVSEL & TRYGHED I LEG & LÆRING 

 

Dagsorden til bestyrelsesmøde 13. december 2022 

1: Godkendelse af dagsorden Referat: 
Punkt 9 omhandlende nøgletal udskydes til januar/februar. 
Troels, Else, Kim og Tommy deltager i et møde sammen med 
Tove Dohn fra Friskolerne først.  
 

Varighed: 2 
minutter 

Formål: Beslutning. 

Uddybning af punktet:   

 

2: Godkendelse af referat fra sidste 
bestyrelsesmøde  

Referat: 
Godkendt.  
 
 

Varighed: 2 
minutter 

Formål: Beslutning  

Uddybning af punktet:  Læs referatet       

 

3: Kort opfølgning på punkter fra sidste 
bestyrelsesmøde  

Referat: 
Bannere koster 1000 kroner plus moms. Forslag om, om vi skal 
gå sammen med andre i byen. Der laves et oplæg til PR, evt. 
sammen med borgerforeningen. Tanja er tovholder.  

- Forslag til ”noget” på gavlen ved børnehaven, da flere 
ikke ved der er børnehus.  

Hermann snakker med Edgar om varmen.  
Ventilationen i vuggestuen er der kigget på. Lene giver 
tilbagemelding på, om det fungerer optimalt.  
 

Varighed: 5 
minutter 

Formål: Beslutning  

Uddybning af punktet:   
- Bannere.  
- Varme  
- Ventilation i vuggestue 

 

4: Meddelelse fra formanden  Referat: 
Der er bestilt mad til julefrokost.  
Tommy og Troels snakker sammen om det kommende arbejde.  
Julemarked var en succes. Det gav et samlet overskud på 7500, 
derudover var der salg af drikkelse, dekorationer. OK har givet 
positiv tilbagemelding. Skolen ønsker musikalsk indslag til næste 
år – og aktiviteter til børnene.  

- Forslag om direkte besked ud til kommende skolebørn 
omhandlende indskrivning. Else har skrevet det i 
kalenderen til næste år. 
 

Varighed: 5 
minutter 

Formål: Orientering 

Uddybning af punktet:   

 

5: Meddelelse fra skoleleder  Referat: 
I år har vi 5 grupper. I lillemellem og storemellem har der været 
en del fokus på trivsel. Vi har kontaktet PPR og sat i værk at lave 
et forløb som starter efter jul – der skal fokuseres på nogle af 
problematikkerne. Inklusionskonsulent og skolepsykolog tager del 
i forløbet, som kommer til at handle om fællesskab.  

Varighed: 5 
minutter 

Formål: Orientering  

Uddybning af punktet:   
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Anne er på barsel indtil jul. Hun skal være klasselærer i 
yngstegruppen, og derudover skal hun føre 9. klasse op til 
eksamen i dansk til sommer. Der kommer til at ske lidt 
skemaændringer for at få det hele til at gå op i en højere enhed. 
Sabrina er delvist sygemeldt inden barsel. Der har været 2 vikarer 
inde over; Heidi og Anita.  
I næste uge er der juleuge, hvor forældre/bedsteforældre er 
velkomne til at deltage. Det glæder vi os til, for pga. corona har 
det ikke været muligt de sidste år.  
 
Ønske om hurtigere udmelding omkring deltagelse fra 
forældre/bedsteforældre.  

 

6: Meddelelse fra afdelingsleder Referat: 
Der er fart på. 3 nye børn er kommet til.  
Der sker en masse gode ting, flere ting til legepladsen blandt 
andet.  
Anne-Mette er fuldtidssygemeldt, og lægen mener 8 uger fra i 
mandags.  
Annita er tilbage, men har ønske om at gå tilbage på 22 timer, 
pga. familiære årsager.  
26 børn i børnehaven pr. d.d. Inden skolestart rammer vi 28.  
12 børn i vuggestuen pr. d.d. Efter nytår 14 børn.  
 
Ditte har korresponderet med Anders Norup, skole- og 
dagtilbudschef, en del.  
Vi skal leve op til en 80/20 fordeling, dvs. 80 % pædagoger og 
pædagogiske assistenter og 20 % er uuddannet.  
 
Efter nytår; Pernille fra SFO bliver en del af børnehuset og skal 
tage sig af de kommende skolestartere.  
Procedure og skriv til forældre til kommende skolestartere, så 
alle ved hvordan vi gør tingene.  
Der kommer snart et opslag om ny pædagog til vuggestuen.  
 
Skema efter jul; der mangler 13,5 timer i børnehuset.  
Køkkenet og madlavning i vuggestuen; det er svært at lave mad 
samtidig med at passe børnene.  
SFO efter sommerferien er der 31 børn.  

Varighed: 7 
minutter 

Formål: Orientering  

Uddybning af punktet:   

 

7: Meddelelse fra forældrerepræsentant  Referat: 
Der kom 1000 kroner i kassen efter julemarked.  
 

Varighed: 5 
minutter 

Formål: Orientering 

Uddybning af punktet:   

 

8: Meddelelse fra medarbejderrepræsentant  Referat: 
Intet nyt.  Varighed: 5 

minutter 
Formål: Orientering  

Uddybning af punktet:   
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10: Principiel snak om løn til lærer og 
skoleleder 

Referat: 
Da vi startede skolen i 2016, var der ikke det store fokus på 
decentral løn. Det har skolelederen taget sig af. Vi har hele tiden 
lagt i midten rent lønmæssigt.  
Blandt andre friskoler er det bestyrelsen der forhandler løn. Andre 
steder foregår forhandlingen gennem TR og bestyrelsen. For 
øjeblikket har vi ingen TR men forhåbentlig er der snart en der har 
lyst.  
FSL har som mål at friskolelærer og folkeskolelærer får det samme i 
løn. Det mener vi ikke er aktuelt, da der ikke tale om samme 
arbejde/undervisningstimer.  
Bolden gives op til bestyrelsen om hvilke skuldre det skal ligges på.  
 
Tommy mener vi skal følge samme model som tidligere, men har 
ikke umiddelbart et ønske om at være den, der forhandler.  
Opgaven forbliver hos skoleleder.  
 

Varighed: 10 
minutter 

Formål: Debat 

Uddybning af punktet:  Hvem og hvor ofte 
forhandles der løn. 

 

11: Godkendelse af budget Referat: 
Ændringer fra sidst; chaufførens løn er justeret så den ikke står 
under undervisningsmaterialer lige som bussen. 
Undervisningsmaterialer er justeret op.  
Lønforhandlingerne er ikke endeligt afsluttet og derfor tastet som 
de forventes.  
Ekstra tilskud pga. minimumsnormeringer er tastet.  
 
Resultat før finansielle poster; 170.009 kroner.  
Daginstitution, resultat som angives i årsrapporten 478.338 
kroner. Resultat daginstitution -180.892 kroner.  
 
Godkendt.  

Varighed: 10 
minutter 

Formål: debat 

Uddybning af punktet:   

 

12: Evt.  Referat: 
Bussen skal synes til marts.  Varighed: 3 

minutter pr. 
punkt. 

Formål: Orientering  

Uddybning af punktet:   

 

Næste møde 17. januar 2023.  

 

 


